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Zájemci, kteří se
obce, nechť se hl

     Vá�ení spoluobčané, obracím se na Vás prostřednictvím
chtěl poděkovat v�em, kteří se zúčastnili leto�ních kom
zastupitele, kteří se díky Va�im hlasům dostali do obecn
pracovat ve prospěch občanů, ve prospěch na�í obce.
     V této souvislosti bych Vás rád oslovil s touto prosbou.
na tom, co v�e se bude v na�í obci dít. Spolupodílet tím,
případně změnit dávat najevo ať u� prostřednictvím Sosn
veřejných  zasedání zastupitelstva a vidět �své� zastupite
jednotlivce, ale s takto získanými informacemi o potřebác
obec a bylo zde uděláno mnoho dobrého, za co� patří dík 
stranu je�tě mnoho dobrého lze v obci udělat a to je ji� na n
     Přeji Vám v�em krásné a pohodové vánoce a v novém r

                               

     Přátele umění zveme v sobotu 24.2.2007 do 14 ho
dramatika Eduarda Rovnera � �Vrátila se jednou v noc
     Brilantně napsaná komedie úspě�ně obletěla celý sv
S. Skopal, J. Satoranský, O. Brousek a dal�í.
     Pokud máte zájem a chuť se pobavit, zaplaťte v ka
přesném času odjezdu budete včas informováni.
     ( A nakonec perlička � toto představení bylo objedn

                                         
Pří�tí řádné zasedání OZ je 29.ledna 2007 od 18:00
hod.  V�ichni  občané  jsou  srdečně  zváni.

Program  bude  upřesněn  v  lednovém  Sosnováčku.
VÁNOČNÍ  TURNAJ  VE  STO
Sportovní  komise za  podpory  Obce  Sosnová  pořádá  stejně  tak  jak

VÁNOČNÍ  TURNAJ  VE  STOLNÍM  TENISUVÁNOČNÍ  TURNAJ  VE  STOLNÍM  TENISUVÁNOČNÍ  TURNAJ  VE  STOLNÍM  TENISUVÁNOČNÍ  TURNAJ  VE  STOLNÍM  TENISU
pro  děti, mláde�  i  dospělé.

Turnaj  se  uskuteční  na  sále  KD  Sosnová   v  sobotu  30.12.2006.
Děti  a  mláde�  mají  prezentaci  a  rozehrání  od  8:30 hod, turnaj  bud
Dospělí  (mu�i  i  �eny)  mají  prezentaci  do  13:00, kdy  bude  turnaj 
Přihlá�ky  do  turnaje  při  prezentaci  na  místě.
V�ichni  účastníci  musí  mít  vhodnou  obuv, pálku  a  míčky  je  mo�n
Internetové  stránky  obce  jsou  na  adrese :
obec-sosnova.cz
Pro  elektronickou  po�tu  pou�ívejte  adresu :
obecsosnova@iol.cz

Knihovna  je otevřena ka�dou první  a  třetí
středu v měsíci od 17.30 do 19.00 hod.
Popelnice  se  vyvá�ejí  ka�dé  pondělí.

Příspěvky  do  Sosnováčku  zasílejte  na
mailovou adresu  jliska@tiscali.cz  nebo
odevzdejte  na  OÚ  na  disketě  či  v  papírové
podobě.
Nabídka spolupráce

 chtějí podílet na programu kulturní činnosti na�í
ásí na tel.:723 636 031 nebo na Obecním úřadu.

Michaela Konečná
předsedkyně kulturní komise
Slovo starosty

 Sosnováčku poprvé jako nově zvolený starosta na�í obce. Předev�ím bych
unálních voleb a poděkovat nejen za sebe ale i za ostatní nově zvolené
ího zastupitelstva . Chápu to jako projev Va�í důvěry, �e tito lidé budou

 Nečekejte pouze na to, co �vymyslí� zastupitelé, ale pojďte se spolupodílet
 �e budete své nápady, návrhy, eventuelně potřeby co ve své obci udělat,
ováčku, nebo přímo na obecním úřadě. V�ichni máte mo�nost účastnit se
le při práci. Je mi jasné, �e není mo�né reagovat na ka�dé přání ka�dého
h jednotlivých občanů je mo�no vyjít vstříc vět�ině. Máme opravdu hezkou
nejen minulým zastupitelům, ale předev�ím paní Vlastě Pátkové. Na druhou
ovém zastupitelstvu v čele se mnou.

oce hodně zdraví, �těstí a úspěchů jak v práci , tak v osobním �ivotě.
                                                               Lubomír Michálek

                                                                                                       starosta
Pozvánka do divadla

din do divadla Na Vinohradech v Praze na komedii současného argentinského
i.�
ět a dočkala se mnoha presti�ních ocenění.Hrají: V.Vydra, J. Jirásková, J. Malá,

nceláři OÚ Sosnové do 9.2.2007. Cena vstupenek od 70,-- Kč do 300,--Kč. O

áno ji� v roce 2005 minulou kulturní komisí � ale bylo stále vyprodáno)
                                                     Za kulturní komisi

                                                                                               Ivana Kadlecová
LNÍM  TENISU
o  v  minulých  letech

e  zahájen  v  9:00. hod.
 dospělých  zahájen.

é  si  na  hru  i  zapůjčit.

mailto:jliska@tiscali.cz
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U S N E S E N Í č. 1/2006  z jednání zastupitelstva obce konaného dne 27.11.2006 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

1/A ZO odsouhlasilo program jednání
1/B ZO schválilo návrh na změnu č. 4 rozpočtu r.2006
1/C ZO schválilo rozpočet na rok 2007
1/D ZO rozhodlo,�e investice na rok 2007 se budou projednávat na dal�ím ZO-18.12.06
1/E ZO odsouhlasilo odměny neuvolněným členům ZO ,které budou dle nařízení vlády  č.37/2003Sb. v horní vý�i
1/F ZO pověřilo RO k výběru firmy na zimní údr�bu
1/G ZO souhlasí s bezúplatným  převodem pozemků obci od Pozemkového fondu p.p.284/3,269/3,274,275,276,278
v k.ú.Sosnová u Č.Lípy.
U s n e s e n í   č.2 / 2006  z jednání rady obce konaného dne 4.12.2006 od 18hod na OÚ v Sosnové

2/A RO odsouhlasila návrh ZO k projednání a změně dodavatele svozu komunálního odpadu.
2/B RO vybrala firmu Marius Pedersen k zaji�tění zimní údr�by komunikací a chodníků.
2/C RO rozhodla předat �ádost man�. �pačkových na zřízení vjezdu k posouzení na  zastupitelstvo.
2/D RO odsouhlasila proplacení předlo�ených dokladů od FK Sosnová ve vý�i 5449,-kč.
2/E RO vzala na vědomí čerpání rozpočtu Mateřské �koly
2/F RO schválila odměnu řed. Mat. �koly .
2/G RO rozhodla o provedení inventury k 31.12.2006
2/H RO schválila program ZO dne 18.12.2006
2/CH  RO pověřila p.Anto�e k zaji�tění převzetí provozu obecních int. stránek
2/I RO pověřila starostu k jednání s policií za účelem provedení měření rychlosti v obci
e  čtvrtém  čtvrtletí  roku  2006  slaví  �ivotní  jubileum  tito  na�i  spoluobčané :

aní  Nevosádová  Bo�ena
aní  Vajdová  Bo�ena
aní  Punčochářová Ilu�e
aní  Popperová  Rů�ena

�em  přejeme  hodně zdraví, �těstí a spokojenosti do dal�ích let.
 připojujeme  společné  foto  v�ech  jubilantů )



Víte jak vzniklo slovo: peklo? Kdo v něm má ne
čertíci do �koly? Jaký je recept čertovské babičk
�e nevíte?
Zeptejte se  svých dětí.
V mateřské �kole probíhal v posledních 2 týdne
s mikulá�skou tematikou jsme rozdělili do čtyř o
     A.Výzdoba interiéru M�
     B. Vytváření různých doplňků na nadílku
     C. Vyu�ití námětů a výtvarných technik při p
     D. Jak být na chvilku čertem ( námět z artefil

Děti zdobily svou �kolku obrázky čertíků a Mi
jednou čertovský gulá�, jindy andělsky jemno
�čertovskou� symboliku, co nejvíce zlehčit.
U�ít si jí!
Tajemno, které odedávna panuje nad postavami 
Malé děti ale nemohou chápat symbolické sou
jediný nejsilněj�í dojem: úzkost a strach z tajem
Proto je dobré čas od času jejich vzpomínky �
změní se ze skrytého tajemství v pěknou výtva
du�ičce se tím uleví a navíc se mů�eme navzájem
Bylo by jistě �koda, kdyby v dětském očekává
pasivita doprovázená potlačovanou úzkostí.
Proto se ná� kolektiv sna�il poskytnout dětem n
činnosti a za podpory pohádkového vyprávění, d

MNOHOKRÁT  DĚKUJEME  SPONZORŮM:
Mikulá�ovi a dvěma čertům, kteří si na nás v od

Man�elům Poliakovým, kteří připravili pro �kol
Od  na�ich  nejmen�ích
jvět�í moc? Víte, jak se peklo stavělo? Jak vypadá čertovská svatba? Kolik let chodí malí
y Ferandy na uspání malých neposedů?

ch projekt s názvem:PEKLO, PEKLO, PEKLÍČKO. Náměty pro nejrůzněj�í činnosti dětí
blastí:

ráci s dětmi
etiky )

kulá�ů (z nich� některé byly velké jako ony samy ), paní kuchařka nám ochotně vařila
u ka�i. A učitelky se sna�ily tu zvlá�tní atmosféru, která z pohledu dětí obklopuje

Mikulá�e, anděla a různých dal�ích postav, ze které nám u� zbyl jenom divoký čert.
vislosti, kterými  �mikulá�ovské� postavy obdařil svět dospělých. Často pro ně zůstává
né náv�těvy.A proto�e je ka�dé dítě jinak citlivé, odli�ují se i jeho pro�itky od ostatních.
provětrat� a svěřit je �ikovným rukám. Ka�dá vzpomínka tím dostane zřetelnou tvář a
rnou práci i v dobrou záminku pro vzájemné vyprávění. A to je dvojnásob dobrá věc -

 inspirovat k nové tvorbě nebo k přemý�lení...
ní mikulá�ské nadílky, místo radosti spojené s nezbytnou �petkou trémy, převa�ovala

áměty, které jim měly pomoci, aby se hravou formou, prostřednictvím své vlastní tvořivé
okázaly v pohodě vyrovnat s tou - a�  stra�idelnou � náladou, která kolem 5.12. panuje.

poledních hodinách udělali čas a při�li nás nav�tívit!

kovské děti NÁDHERNÉ mikulá�ské balíčky plné dobrot!

Mrg. Eva Kum�tová a kolektiv mateřské �koly SOSNOVÁ
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Producenti v Hudebním divadle v Karlíně.

     Ji� po několikáté jsme se zúčastnili zájezdu
pořádaného kulturní komisí v Sosnové tentokrát na
muzikál v Hudebním divadle Karlín 25.11.2006 byl
autobus zaplněn téměř do posledního místa a v�ichni
jsme byli zvědavi, jak se známá divadelní scéna změnila
po rozsáhlé rekonstrukci. Prvně byla otevřena v roce
1881, jen 15 dní po po�áru Národního divadla. Nejprve
zde vystupoval cirkus, pak a� do 2. světové války zde
bylo varieté, po r. 1945 divadlo operety, k ní� přibyl
v 60. letech muzikál. Katastrofální povodeň v r.2002
budovu zničila a teprve nyní v r.2006 po velkolepé
rekonstrukci za 630 miliónů korun bylo divadlo znovu
otevřeno.
     Myslím, �e současný vzhled � od vstupních prostor a�
po 2.balkon si zaslou�í vekou pochvalu . Ačkoliv
hledi�tě � sedadla , strop, zdobení, opona � připomíná
původní stavbu konce 19. století, je v�e plně moderní,
vkusné , velmi příjemné. Ka�dý náv�těvník byl jistě
nad�en.
     Zhlédli jsme americký muzikál Producenti, který
vznikl r.2001, hraje se v New Yorku i dal�ích
velkoměstech světa a  získal řadu ocenění. Autorem
hudby i textů je Mel Brooks, české provedení re�íroval
S.Procházka. Účinkující předvedli muzikál s obrovským
zaujetím ,o čem� svědčil častý potlesk i mezi scénami
(A.Háma, M. Sobotka, T.Duchková, M Po�ta,
S.Nálepková a dal�í). Děj se odehrává v r. 1959 v New
Yorku. Neúspě�ný divadelní producent a jeho účetní
dostanou nápad, jak zbohatnout  � uvést největ�í
propadák a oni vydělají na darech od investorů .V�e ale
dopadne jinak a oni končí ve vězení. Vyberou toti�
muzikál o Hitlerovi, který se stane trhákem. I v Karlíně
se některé scény staly kontroverzní (nacistické pochody,
pozdravy atd.), ale autor, sám �idovského původu,
vysvětluje, �e proti totalitě lze bojovat různě a hlavně
humorem.
     Muzikál je znamenitá komedie plná pěkných melodií.
     Tě�íme se, �e Sosnov�tí zase brzy vyberou a připraví
zajímavá divadelní představení.

Hana Tou�ová

Máme dobrý potenciál

Poslední číslo na�eho místního Sosnováčku, mě rozhoupalo
k napsání pár řádků.Obsah tohoto měsíčníku je bohu�el
hodně hubený a je to �koda.Chybí zde témata a informace,
která by občanům něco sdělovala, která by v nich vzbudila
zájem o věci veřejné.Bohu�el �ijeme stále je�tě v době, kdy
vět�ina lidí se chce starat jen sama o sebe a upřednostňuje
spotřební styl způsobu �ití. Na�e obec, ale prokázala, �e
zájem lidí o dění v obci je značný.Důkazem toho jsou
komunální volby. V takto malé obci se na�lo 60 občanů,
kteří kandidovali do zastupitelstva. Účast ve volbách byla
nadprůměrná a například proti České Lípě dvojnásobná. To
je potenciál, kteří je hodně cenný a zastupitelé na�í obce by
s ním měli počítat. Je třeba se více přiblí�it k občanů, a
sna�it se s nimi komunikovat. Ná� Sosnováček je určitě ten
jeden z mo�ných prostředků, kde by mohli občané
vyslovovat své názory, připomínky, dotazy, návrhy a přání.
Ka�dá diskuse má cenu , kdy� je �iroká , vedena slu�nou
formou a sna�í se být konstruktivní. Jeden příklad, který
stojí za pozornost. Zastupitelé se na svém prvním pracovním
jednání zabývali plánem investic na pří�tí rok 2007. Padaly
různé návrhy.Některé se  zdály být rozumné a získaly
podporu. O některých se vedla diskuse bez konkrétního
závěru. Nakonec se zastupitelé dohodli, �e nejlépe bude
projít si nejdříve obec a vidět přímo v terénu ty skutečné
potřeby investic v pří�tím roce.V sobotu 2.12.2006 se
jedenáctičlenná skupina zastupitelů vydala na obchůzku po
obci. Sraz byl u  Obecního úřadu.�lo se kolem hři�tě na
náves. Ta je mimochodem nyní moc pěkná. Nákladem skoro
3 mil.Kč se zde provedla rozsáhlá úprava. Nové chodníky a
asfaltový povrch cest jen září novotou. �lo se dále přes
okály bývalé SÚS na Lesnou , do kulturního domu a na
hřbitov. Tři hodiny v terénu byly určitě prospě�něj�í, ne�
několik jednání za stolem.Ka�dý si mohl udělat představu co
ře�it v pří�tím roce a co odlo�it na léta dal�í. Budeme rádi,
kdy� občané přijdou s náměty a představami co v obci
chybí, jak zlep�it dopravní ře�ení kulturní a sportovní vy�ití.
V na�í obci se toho ji� opravdu hodně vykonalo a mů�eme
být rádi, �e obec má svou samostatnost. Je stále co
vylep�ovat, dělejme to společně ku prospěchu vět�iny na�ich
občanů.

Ing.J.Kladníček, člen rady
ddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupprrááccee    IInngg..  JJiiřříí    LLii��kkaa
pprrooddeejjnnéé,,  uurrččeennoo    vvýýhhrraaddnněě    pprroo    vvnniittřřnníí    ppoottřřeebbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoo

     V sobotu 2.12.06 se v KD Sosnová opět uskutečn
dětí s Mikulá�em a třemi čerty čekala na téměř 50 dě
hudební produkce pana Otto Němce a zpěvačky Ka
očima spokojeně domů.
     Za spolupráci při přípravě Mikulá�ského odpoled
pro děti.

  
Mikulá�ské odpoledne

ilo Mikulá�ské odpoledne pro děti.Program byl pestrý. Kromě očekávaného setkání
tí celá řada soutě�í o zajímavé ceny. Soutě�e připravil bavič Jan Jaro� za doprovodu
teřiny Němcové. Není hezčí pocit, ne� vidět na�e ratolesti odcházet s rozzářenýma

ne touto cestou děkuji paní Věře Punčochářové a Obecnímu úřadu za krásné dárečky

                                                                                                  Michaela Konečná
                                                                                         předsedkyně kulturní komise
Vá�ení  spoluobčané,
po  roce  a  půl  se  vracím  ke  spolupráci  při  vydávání  Sosnováčku. Věřím, �e  se  nám  společně  podaří  pokračovat  v  díle, které  v
tomto  století  započalo  nultým  číslem  v  lednu  2003. Věřím  také  tomu, �e  bude  do  ka�dého  čísla  dostatek  příspěvků  a  námětů
od  Vás - občanů, a  �e  bude  vydávání  Sosnováčku  vedením  na�í  obce pro  Vás  i  nadále  přínosem. Proto  Vás  je�tě  jednou
vyzývám, pi�te  nám  své  názory  a  příspěvky. Na  závěr  bych  se  chtěl  omluvit, �e  toto  číslo  bylo  připraveno  ve  "vánočním
shonu", ale  snad  se  Vám  bude  i  tak  líbit.

Ing.Li�ka  Jiří
vváá..



Z á p i s   č.1/2006
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 27.11.2006 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ

Přítomni: MUDr.M.Kadlec, L.Rampouch, J.Anto�, Ing.J.Kladníček, J.Gorčík, Ing.M.Říha, MVDr.M.Russ, L.�pindler,
M.Janovský, V.Jeřalová, M.Konečná, L.Michálek, Ing.M.Pátra
Neomluveni: K.Matura, MUDr.M.Hadravová

Hosté: p.Ondřejková, p.Gallo, p.Kadlecová

Jednání řídil L. Michálek � starosta obce.

Připomínky k zápisu z minulého jednání nebyly �ádné.
Z jednání je pořizován zvukový záznam.
Ověřovateli zápisu byli určeni: Ing.M.Říha a L.Rampouch

P r o g r a m:
1) návrh na změnu č. 4 rozpočtu r.2006
2) stav hospodaření k 30.9.2006
3) návrh rozpočtu na r.2007
4) projednání návrhu investičních akcí na r.2007
5) různé - informace OÚ

    - informace z jednání rady obce
    - připomínky, návrhy, náměty členů ZO

Pro: 13 Proti: 0 Zdr�el se: 0

U s n e s e n í : program jednání byl schválen

1) Členové současně s pozvánkou na jednání obdr�eli i návrh na změnu č.4 rozpočtu r.2006.
Pro: 13 Proti: 0 Zdr�el se: 0

U s n e s e n í : návrh na změnu č.4 rozpočtu r.2006 byl schválen

       2)  Členové obdr�eli také návrh rozpočtu na r.2007. Návrh byl vyvě�en na veřejné      vývěsce, nebyly �ádné připomínky.
Příjem i výdej je vyrovnaný: 5582 tis.Kč
Pro: 13 Proti: 0 Zdr�el se: 0

U s n e s e n í : návrh  rozpočtu na rok 2007 byl schválen   

      3) Návrh investic na rok 2007
rada obce podala 3 návrhy      -     MK z návsi k rod.domu č.178

- MK od kři�ovatky k návsi � rod.dům č.16
- chodník od RD č.129 k RD č.108

�pindler: proč se neopraví část silnice mezi hospodou a veterinou
Michálek: teď do investic nedávat bude se dělat přelo�ka silnice
�pindler: tento úsek se přelo�ky netýká
Rampouch: nesouhlasí s tím, aby se teď tato část opravovala
Anto�: právě probíhá řízení ke stavebnímu povolení, které zahrnuje i úpravu této MK,proto nedoporučuji investovat do této
komunikace před stavbou celé přelo�ky
Kladníček: vyzvat v Sosnováčku občany  k názorům na investice
Jeřalová: zahrnout do investic sportovní zařízení pro malé děti
Michálek: navrhl prohlídku po obci  a poté rozmyslet  investice na r.2007 a projednávat toto na pří�tím zastupitelstvu
Pro: 13 Proti: 0 Zdr�el se: 0

U s n e s e n í : návrh investic na rok 2007 se bude projednávat na dal�ím zastupitelstvu tj. 18.12.2006

4) Odměny ZO

Starosta podal návrh , aby odměny neuvolněným členům ZO byly dle nařízení vlády č.37/2003 Sb.,v horní vý�i. Připomínky
nebyly.
Pro: 12 Proti: 1 Zdr�el se: 0

U s n e s n í : odměny neuvolněným členům ZO  budou dle nařízení vlády č.37/2003 Sb. v horní vý�i.



5) Starosta oznámil rozhodnutí rady o ustanovení komisí a jejich předsedů  a po�ádal je o   nahlá�ení členů jednotlivých komisí
a výborů.
Stavební komise: Josef Gorčík, Ing.Jiří Vronský, Pavel Jedlička

Sportovní komise: Michal Janovský, členy dodá do konce týdne

Kulturní komise: Michaela Konečná, Ivana Kadlecová, Punčochářová Věra

Finanční výbor: Vladimíra Jeřalová, Ing.Ivana Malá, Ing. Hana Vytisková

Kontrolní výbor: Ing. Milo� Pátra, členy dodá

�pindler: předseda stavební komise p.Gorčík � pova�uji za střet zájmů
Kladníček: komise je poradní orgán , není to střet zájmů

6)Zimní údr�ba

Byly předlo�eny 2  nabídky �   firma Compag N.Bor � 1.výjezd 5.160,--
- firma Marius Pedersen � 1.výjezd 3.200,--

Výjezd obsahuje kompletní o�etření komunikací a chodníků.

Kladníček:existuje platná smlouva na zimní údr�bu, která by se musela vypovědět?
Michálek: smlouva není , v�dy se uzavírala pouze na zimní období
Jeřalová: počkat na předlo�ení smlouvy a teprve pak rozhodnout
Kladníček:podal protinávrh , aby zastupitelstvo pověřilo radu obce k vybrání firmy

Hlasováno o protinávrhu pana Kladníčka:
Pro: 11 Proti:2 Zdr�el se:0

U s n e s e n í :zastupitelstvo pověřilo radu obce k výběru firmy na zimní údr�bu

Jeřalová: existuje také firma AVE
Michálek: po�ádáme o nabídku

7) Starosta podal informaci o �ádosti Pozemkového fondu k vyjádření obce k zamý�lenému bezúplatnému převodu pozemků
mezi Lesnou a Ram�í.Bylo potvrzeno, �e dle územního plánu tyto pozemky jsou výhledově určeny k výstavbě k bydlení a �e
obec má zájem o jejich vydání.
Pro: 13 Proti: 0 Zdr�el se: 0

U s n e s e n í : ZO souhlasí s bezúplatným převodem pozemků obci od Pozemkového fondu

8) Pan Anto� podal informaci o probíhajícím správním řízení na stavební povolení týkající se části stavby přelo�ky I/9,ve
kterém jsou zahrnuty i některé MK.Připomínky je mo�no podat do 11.12.2006 � bude tak učiněno. Dále informoval o
zamý�leném průzkumu pískoven, které se má uskutečnit v oblasti za Lesnou.

Zastupitelstvo tyto informace vzalo na vědomí.

9) Starosta navrhl ZO prohlídku obce, aby zastupitelé měli lep�í přehled o potřebách investic v obci. Tato prohlídka se
uskuteční  v sobotu 2.12.2006 od 10.00 hod.

10) Starosta podal členům ZO informace z jednání RO. Usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu.

Kladníček : dotaz kolik je zaměstnanců u OÚ?
Michálek: 2 stálí a 5 na dohodu o pracovní činnosti

11) Starosta oznámil , �e dal�í zastupitelstvo bude 18.12.2006.

Jednání bylo ukončeno 18.50 hod.



Procházka obecního zastupitelstva po Sosnové dne 2. prosince 2006.

Na prvním společném zasedání se zastupitelé dohodli , �e uskuteční společnou procházku po obci, aby zjistili, kde
je co potřeba upravit, kde se musí něco přistavit, nebo zbourat, kde vysadit zeleň a kde prořezat. Zkrátka ne v�ichni
chodí v�ude a je dobré vědět, jak vůbec na�e vesnice vypadá ze v�ech stran. Několikrát se taková vycházka po obci
i v minulých zastupitelstvech uspořádala a v�dy to bylo ku prospěchu věci.

     Ráno v 10 hodin se nás se�lo 11 a vyrazili jsme směrem k návsi. Při chůzi po nových chodnících se rozvinula
první diskuze na téma, kolik laviček osadíme od silnice směrem k lesu a jaké stromy k nim (kvůli stínu). Padl návrh
10 laviček, stromy � zda podobné javory, jako jsou u bytovek nahoře, nebo parkové habry, budeme muset
konzultovat s odborníky.

Při zastavení u hři�tě padlo několik návrhů : odkoupit kiosek od Ing. Tichého zpět do vlastnictví obce, přestavět
tenisové a volejbalové hři�tě (zmodernizovat), pokusit se o získání grantu na celkovou přestavbu sportovního
areálu, přistavit  u hři�tě dětské průlezky, případně v lese zřídit pro děti tzv.�opičí dráhu�. Pořádně upravit plochu �
parkovi�tě před hři�těm, aby zmizela pra�nost  při parkování aut.

Při pokračování dále směrem k návsi se určitě ve skupinkách rozvíjely mnohé nápady, ale nezachytila jsem je.
Míjeli jsme vánoční stromky, které se u� tě�ily, v které Sosnovské domácnosti zakotví, kdy� se rada rozhodla, �e
budou zdarma.

 Náves vypadala úpravně, ov�em bez zeleně poněkud smutně. Ale na jaře bude líp.
Tak jak byl zadán projekt, upravoval se pouze střed návsi a zbývá nám do investičních akcí zahrnout vjezd, včetně
odbočky kolem  Kučerů a výjezd směrem k okálům.
     Nádr� bude třeba opravit, jsou zde uvolněné kameny. Polemika vznikla u chodníku kolem Vítů, kde nelze
vyjí�dět přímo, ale pouze doprava, či doleva. Na přímo je zde připravena hlína na záhonek. Později jsem si
vzpomněla, �e u� v minulosti tam nebyl záměrně udělán sjezd, aby se děti na kolech nevyřítily přímo pod auta�.
    Dal�í nápady byly na téma kaplička na návsi. Pamětníci si ji pamatují a mo�ná má někdo doma i zapomenutou
fotku kapličky. (jsou z ní postaveny fotbalové kabiny na hři�ti). Tak�e zde jsou návrhy co na to místo po kapličce :
postavit věrnou  kopii kapličky, zasadit obelisk, vysadit zeleň,  mně osobně by se líbila kaplička stejná (proto�e
byla hezká), ale pouze její zmen�ená podoba.

      Při přecházení z návsi k okálům zastupitelé hovořili o tom, �e byla za lesem prodána pole a rýsuje se dal�í
výstavba rodinných domků, tak�e pak by se více vyu�ívala tato lesní cesta a bude nás pak čekat dal�í investice.

U okálů jsou některé chodníky, které nepatří obci a  jsou v hrozném stavu, vzhledem k tomu, �e je o vydání
po�ádáno, budeme je upravovat a� po převedení do majetku obce. Druhá strana chodníků v ulici je ve vlastnictví
majitelů přilehlých rodinných domků. Kdy� budeme chtít  tuto ulici upravit jednotně, snad by stálo za úvahu
oslovit majitele s �ádostí o předání prostor do vlastnictví obce.

Hři�tě u bytovek � bylo by potřeba renovovat branky (výplet, oprava) a rovně� opravit dětský koutek, aby mohl
slou�it dětem, úprava kolem stolu na stolní tenis a instalace odpadkových ko�ů. Sportovní komise připraví návrh
pro zastupitelstvo.

V otázce odpadkových ko�ů uva�ovali zastupitelé rozmístit více ko�ů po vsi, pro zachování vět�í čistoty.

     Procházka pokračovala do části Lesná, kde nav�tívili zastupitelé Kamenný dům.
Pokusíme se zrenovovat vnitřní části Kamenného domu a otevřít jej pro veřejnost, např. jako informační centrum
obce. Ze strany Muzea v České Lípě jsou přislíbeny instalace expozic, nutno konzultovat s památkáři.
     Lokalita směrem k Ram�i � je uva�ováno s výstavbou rodinných domů, k tomuto záměru přispívá i po�adovaná
změna územního plánu a celkem ideální blízkost sítí (voda, kanalizace, elektřina, plyn) Do budoucna budeme i
v této lokalitě počítat s dětským sportovi�těm , ale a� po výstavbě RD.



     Při zpáteční cestě směrem ke Klubu Sosnová, kde byla odpočinková přestávka konstatovali zastupitelé nutnost
či�tění chodníků od plevelů, aby nedělaly obci ostudu.

     Při příjezdu do Sosnové na pravé straně je volná plocha, kde by někteří zastupitelé rádi viděli malou prodejnu
potravin, novin atd, aby tam byl alespoň základní sortiment chleba, máslo, mléko, pro ty, kteří nemají v�dy
mo�nost si zajet na nákup do České Lípy.(Podobný krámek je pod Kopečkem). Ale to je zatím utopie, snad se nám
podaří skutečnost přes nějaký grant, nebo dotaci.

          Závěrečná cesta zastupitelů vedla na lesní hřbitov, kde se v�ichni seznámili s provedeným vykácením a
prosvětlením hřbitova, bylo zji�těno, �e je nutno renovovat vývěsní skříňku včetně jejího obsahu, dále zvá�it a
znovu zkusit po�ádat o prodej přilehlých pozemků za účelem roz�íření hřbitova.

Nestihli jsme projít úplně v�echny lokality, jako jsem ani já nestačila zaznamenat určitě v�echny postřehy
zastupitelů, jak byly během těch třech hodin zmíněny.
Ale není řečeno, �e si nemů�eme tuto procházku na jaře zopakovat a podívat se do míst, kam jsme teď nedo�li.

A tak bych chtěla po�ádat občany, aby oslovovali své zastupitele buď přímo ústně, nebo formou postřehů
písemných, taky mohou přijít na zastupitelstva (v�dy poslední pondělí v měsíci) a pomáhat nám objevovat lokality,
kde nás � tlačí bota� a nevíme o tom.

Vladimíra Jeřalová

Obecní úřad v Sosnové přeje v�em lidem
krásné vánoční svátky klid i pohodu a hodně
zdraví , �těstí a spokojenosti do Nového roku
2OO7 .


